
Zápis č. 19 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 29.6.2010 od 18:00h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Černý Jan, Plačková Hana, Dušan Ferda, Krutiš Libor a Krutišová Hana + 

Badinová Lenka. 
 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem:

1. Zahájení 
2. Zprávy o činnosti 
3. Dětské hřiště 
4. Volné návrhy 

 
2 ) Zprávy o činnosti 
 
Úvodem diskutován s Badinovou Lenkou postup a vhodné termíny pro rozšíření sociálního 
zařízení v MŠ. Dušan Ferda navrhl začít hned ve čtvrtek 1.7.2010 od 16:00. Termín 
odsouhlasen. Jednatelka Hana Plačková zařídí vlečku na odvoz suti. Pokud nesežene uložíme 
suť dočasně na pozemku MŠ. Dále ujasněny požadavky na elektroinstalaci. Hana Plačková 
osloví konrétní rodiče dětí z MŠ, jestli někdo bude moci přijít pomoci. Pracovní a ochranné 
pomůcky s sebou. Lenka Badinová dá oznámení o brigádě na nástěnku. 
 
Předseda Jan Černý podává finanční zprávu s výsledkem Ženáčských hodů.  
Příjmy celkem: 72.435 Kč 
Výdaje celkem: 58.270 Kč 
Bilance:  14.165 Kč 
 
Předseda upozorňuje, že v položce výdaje je zarhnut poplatek 2000 Kč pro OSA, nicméně 
přesná částka ještě není známa, neboť z OSA ještě nepřišlo vyúčtování.  
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že nástěnky prezentují naš sdružení a tablo je vystaveno 
v obchodě  paní Kališové. 
 
3 ) Dětské hřiště  
Úvodem diskutovány možnosti vzhledu a konsrukce plotu kolem hřiště. Dále rozhodnuto 
připravit návrhy, jak bychom si představovali vzhled hřiště, které prvky bychom tam chtěli. 
Jako nejvhodnější prvky se přítomným zdály prvky od firmy Floraservis, neznamená to však, 
že bude hřiště ojednáno u této firmy. Návrh na vzhled hřiště může podat každý člen a může 
vybírat prvky od libovolného dodavatele. Na příští schůzi pak vybereme max. 3 návrhy 
a necháme si zpracovat cenovou nabídku od dotčených firem. Až bude připraven pozemek, 
udělány terénní úpravy a zhotoven plot, tak připravíme propagační leták s ilustrací hřiště 
a pokusíme se oslovit sponzory. 
 
4) Volné návrhy 
Předseda navrhuje poslat blahopřání novorozeným dětem v obci. V diskusi vzpomenuto, ze 
v poslední době se narodily tyto děti:  
Matyáš Kočí, Dominika Krutišová, Nikolas Fuchs, Jáchym Barták. 
 



Hana Krutišová upozorňuje, že oznámení o hodinách aerobiku na našich internetových 
stránkách již není aktuální. Předseda oznámení smaže. 
Po kratší diskuse o rozvoji Bráničánku ukončil předseda schůzi v 19:30. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  
 
 


